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Medlemsinfo december 2024 

 

• Ny medlem – i början av januari får vi nya grannar i en bostad och hälsar er varmt välkomna! 
 

• Kontakt med Styrelsen helst via mail – undvik samtal och sms om det inte är bråttom.  
Styrelsemailen bevakas i stort sett dagligen men om det är mer bråttom än så måste man ringa någon 
i styrelsen.  
En del brukar ringa eller sms:a direkt till Simone som är ordförande men vi måste be er att bara göra 
så när det verkligen är bråttom. Vi är 62 familjer så det blir tyvärr lite många samtal och meddelanden, 
alla tider på dygnet. (Tack på förhand/Simone) 

 

• Parkeringsbevis för gäster och besökare 
Nu ska alla ha fått två gula kort var. Det är viktigt att ni verkligen använder dessa. Nu i början har vi 
inte satt några böter men snart är det match igen och då har vi ingen möjlighet att hålla isär, då är det 
stor risk för böter.  
Var snälla och kontakta oss inte för att påtala bilar utan p-bevis, vi har tyvärr inga möjligheter att 
agera på stört. Vi kollar när vi ser och har tid.    
 

• Snöröjning – snart kommer det snö och vi har i år direktkontakt med dem som sköter snöröjningen, 
Råums maskin. De har fått en karta på var de kan lägga snö och var det inte är lämpligt och vi har 
påtalat vad som är extra viktigt. De är uppmanade prioritera att folk ska kunna ta sig till bilar och buss, 
till fots, med barnvagn eller rullator. Vi behöver ha förståelse att de inte alltid hinner med men hör 
gärna av er om ni ser något tokigt eller farligt. 
 

• Halkbekämpning - sand och salt Grushinkar, borstar och skovlar ska stå utanför alla entréer, mer 
grus finns på sydsidan av den långa carporten, under presenningen. Salt finns i Lilla förrådet.      
 

• Mätarna för fjärrvärme i tvåvåningshusen har börjat slockna, det är batterierna som tar slut och vi 
byter allteftersom.  
 

• Det nya hissavtalet är igång och företaget som nu sköter våra hissar heter Nordic Lift Tech. 
Redan första veckan fick de komma till 94F och reparera hissknappen som varit glapp under hösten.  
Reservdelar är beställda och knappen ska snart vara åtgärdad.  
   

• Påminnelse 
Cyklar – ta bort de trasiga Inför vintern uppmanar vi alla att ta bort trasiga cyklar som inte används från 

cykelställen så de inte är i vägen vid snöröjning. Kanske en och annan cykel blivit kvar efter någon som flyttat? 
Kontakta styrelsen om du misstänker det.  
 
Nästa styrelsemöte är den 15 januari 2025  

 

God jul och gott nytt år önskar vi er alla 

Styrelsen      


